
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 202 af 29. januar 2016 (alm. del). Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DF). 
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/ Mads Peter Rostock Jacobsen 
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Spørgsmål 

I forlængelse af samrådet om svindel med moms og punktafgifter, jf. SAU alm. del – sam-

rådsspørgsmål K, L, M og N, bedes ministeren redegøre for, hvorledes Compliance-rap-

porten kan udarbejdes oftere end nu. 

 

Svar 

Jeg er enig i, at det ville være hensigtsmæssigt at udarbejde complianceundersøgelser of-

tere, end det er tilfældet i dag. Der er imidlertid en række praktiske forhold, som gør dette 

vanskeligt, fx udløbet af selvangivelsesfristen et halvt år efter indkomstårets udløb og ef-

terfølgende udløb af klagefrist. Hertil kommer, at det er særdeles ressourcekrævende at 

gennemføre, som undersøgelserne er tilrettelagt nu. 

 

SKAT arbejder på at udvikle nye metoder til at måle compliance, så det i højere grad kan 

ske som en del af det løbende kontrolarbejde. Såfremt arbejdet fører til en ændret tilgang, 

vil jeg orientere Skatteudvalget herom.  
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